
PROTOKÓŁ NR LXXIII/2024 
 

LXXIII Sesja w dniu 12 lutego 2024. 

 

Obrady rozpoczęto 12 lutego 2024 o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:21 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

ad 1/ Otwarcie obrad LXXIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, otworzył obrady LXXIII Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 15 Radnych, co oznacza, że Rada będzie 

obradować w pełnym składzie osobowym, a podejmowane przez Radę decyzje będą 

prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

Obrady LXXIII Sesji przebiegały według następującego porządku. 

1. Otwarcie obrad LXXIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu LXXII Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno na 2024 rok, druk nr 570. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 571. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Lipno na wymianę źródła ciepła, druk nr 572. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Gronówko, druk 

nr 573. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Koronowo, druk 

nr 574. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Radomicko, 

druk nr 575. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Targowisko, 

druk nr 576. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Wyciążkowo, 

druk nr 577. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Żakowo, druk nr 

578. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 579. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Gminy Lipno na lata 2024-

2039, druk nr 580. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyznana stypendiów sportowych, druk nr 581. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2024 w Gminie Lipno, druk nr 582. 

19. Przyjęcie planów pracy Komisji stałych na rok 2024. 

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zakończenie Sesji. 

 

ad 3/ Przyjęcie protokołu LXXII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu ostatniej Sesji Rady Gminy Lipno, 

tj. Protokół nr LXXII zostały sporządzony i przekazany Radnym oraz zamieszczony na 

stronie internetowej Urzędu Gminy Lipno, zapytał o uwagi i pytania do treści w nim 

zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu LXXII Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marcin Grobelny, Anna Menes, Jacek Pawłowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr LXXII/2024 został przyjęty większością 

głosów. 

 

Ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował o swoich najważniejszych działaniach w okresie 

międzysesyjnym, odczytując informację, stanowiącą załącznik do niniejszego protokółu. 

 

ad 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podejmowanych       

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno, przedstawił informację o najważniejszych działaniach 

podjętych w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/. 
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ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno na 2024 rok,                

druk nr 570. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno 

na 2024 rok, druk nr 570, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa            

i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno na 2024 rok, 

druk nr 570 , zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Lipno na 2024 rok, druk nr 570 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie  Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno na 2024 rok 

została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 570 oraz Uchwała nr LXXIII/549/2024/ 

 

ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości, druk nr 571. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 571, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 571, zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 571. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 571 oraz Uchwała nr LXXIII/550/2024 / 
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ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła, druk nr 572. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła, druk nr 572, poprosił          

o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji 

celowej z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła, druk nr 572, zaopiniowała 

jednogłośnie pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła, druk nr 572. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie Regulaminu udzielania dotacji 

celowej z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 572 oraz Uchwała nr LXXIII/551/2024/ 

 

Pan Przewodniczący zachęcił mieszkańców do skorzystania z możliwości powyższego 

dofinansowania.   

 

ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Gronówko, 

druk nr 573. 

Przewodniczący Rady poinformowawszy, że w tym i kolejnych pięciu punktach Sesji zostaną 

zaproponowane do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckich Strategii Rozwoju Wsi 

dla sześciu sołectw, tj. Gronówka, Koronowa, Radomicka, Targowiska, Wyciążkowa               

i Żakowa, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy dla 

projektów uchwał przedłożonych w punktach Sesji od nr 9 do nr 14. 

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekty uchwał dotyczące przyjęcia Sołeckich Strategii Rozwoju 

Wsi: Gronówka, Koronowa, Radomicka, Targowiska, Wyciążkowa i Żakowa, przedłożone 

odpowiednio w drukach 573, 574, 575, 576, 577 i 578, zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie. Pani Przewodnicząca dodała, że wszystkie wyżej wymienione Strategie zostały 

uchwalone przez Zebrania Wiejskie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie proponowanych 

projektów uchwał przedłożonych w drukach: 573, 574, 575, 576, 577 i 578, żadnych zgłoszeń 

nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Gronówko, druk nr 573. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 
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Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Gronówko została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 573 oraz Uchwała nr LXXIII/552/2024/ 

 

ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Koronowo, druk nr 574. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Koronowo, druk nr 574, Rada z opinią zapoznała się i nie zgłosiła 

żadnych uwag, poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Koronowo, druk nr 574. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Koronowo została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 574 oraz Uchwała nr LXXIII/553/2024/ 

 

ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Radomicko, druk nr 575. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Radomicko druk nr 575, Rada z opinią zapoznała się i nie zgłosiła 

żadnych uwag, poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Radomicko, druk nr 575. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Radomicko została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 575 oraz Uchwała nr LXXIII/554/2024/ 

 

ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Targowisko, druk nr 576. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Targowisko, druk nr 576, Rada z opinią zapoznała się i nie zgłosiła 

żadnych uwag, poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Targowisko, druk nr 576. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Targowisko została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 576 oraz Uchwała nr LXXIII/555/2024/ 

 

ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Wyciążkowo, druk nr 577. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Wyciążkowo, druk nr 577, Rada z opinią zapoznała się i nie zgłosiła 

żadnych uwag, poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Wyciążkowo, druk nr 577. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, 

Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, 

Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Wyciążkowo została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 577 oraz Uchwała nr LXXIII/556/2024/ 

 

Ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Żakowo, 

druk nr 578. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Żakowo, druk nr 578, Rada z opinią zapoznała się i nie zgłosiła 

żadnych uwag, poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Żakowo, druk nr 578. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Żakowo została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 578 oraz Uchwała nr LXXIII/557/2024/ 

 

ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk       

nr 579. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 579, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  
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Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2024, druk nr 579, zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 579. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2024 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 579 oraz Uchwała nr LXXIII/558/2024/ 

 

ad 16/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2024-2039, druk nr 580. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 580, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 580, zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 580. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 580 oraz Uchwała nr LXXIII/559/2024/ 

 

Ad 17/ Podjęcie uchwały w sprawie przyznana stypendiów sportowych, druk nr 581. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyznania stypendiów 

sportowych, druk nr 581, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie przyznania stypendiów sportowych, 

druk nr 581 zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. Pani Przewodnicząca dodała, że 

uwzględniając zróżnicowane osiągnięcia sportowe zawodników zaproponowano w projekcie 

uchwały przyznanie miesięcznych stypendiów sportowych dwudziestu trzem zawodnikom tj. 
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ośmiu zawodnikom po 300 zł, dwóm zawodnikom po 250 zł, czterem zawodnikom 200 zł, 

pięciu zawodnikom po 150 zł i czterem zawodnikom po 100 zł. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyznana 

stypendiów sportowych, druk nr 581. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyznania stypendiów sportowych 

została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 581 oraz Uchwała nr LXXIII/560/2024/ 

 

ad 18/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2024 w Gminie Lipno, druk nr 582. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu 

osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2024 w Gminie Lipno, druk nr 582, poprosił 

o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

"Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2024 w Gminie Lipno, druk nr 582 zaopiniowała 

jednogłośnie pozytywnie. Pani Przewodnicząca dodała, że w tym Programie chodzi o opaski 

bezpieczeństwa, w które mogą być wyposażeni seniorzy z terenu gminy Lipno.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu 

osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2024 w Gminie Lipno, druk nr 582. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

"Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2024 w Gminie Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 581 oraz Uchwała nr LXXIII/561/2024/ 

 

Ad 19/ Przyjęcie planów pracy Komisji stałych na rok 2024. 

Przewodniczący Rady poinformowawszy, że Komisje wypracowały plany pracy na rok 2024, 

udzielił głosu Przewodniczącym Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

odczytała plan pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy na rok 2024. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie planu pracy 

Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju i Gminy, żadnych zgłoszeń nie było.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy na rok 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że plan pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy został przyjęty jednogłośnie.   

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna 

Stachowiak, odczytała plan  pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie planu pracy 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych na rok 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na rok 

2024 został przyjęty jednogłośnie.    

 

Następnie Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Radny Marcin Grobelny, 

odczytał plan  pracy Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2024.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie planu pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji na rok 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 

2024 został przyjęty jednogłośnie. 

 

Następnie głos zabrał Radny Jacek Pawłowsk, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, który 

zadeklarował przedłożenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024 na następnej kolejnej 

Sesji. 

Innych zgłoszeń nie było. 
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ad 20/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady przedstawił dwa Zarządzenia Wójta Gminy Lipno z dnia 2 lutego 2024 

roku: 

1. Nr  RF.120.5.2024 w sprawie przedłożenia informacji o wykonaniu planu finansowego 

rachunku środków pochodzących z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w roku 2023, 

2. Nr RF.120.6.2024 w sprawie przedłożenia informacji o wykonaniu planu finansowego 

rachunku środków pochodzących z Funduszu Pomocy w roku 2023. 

Poinformowawszy,  że Zarządzenia te zostaną umieszczone na e-sesji w zakładce Informator, 

poprosił Radnych o zapoznanie się z ich treścią. 

/ w załączeniu Zarządzenie Nr  RF.120.5.2024 i Zarządzenie Nr  RF.120.6.2024 Wójta Gminy 

Lipno z dnia 2 lutego 2024 r. / 

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu Radnym. 

 

Radna Joanna Płonka przedstawiła dwa problemy, z którymi borykają się mieszkańcy okręgu 

Klonówiec – Żakowo. Jeden dotyczył funkcjonowania fotowoltaiki, a drugi – podtopień. 

Pani Radna zgłosiła także wniosek o posadowienie znaków zakazu dla wielotonowych 

pojazdów ciężarowych na drogach gminnych w Żakowie i w Klonówcu.   

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu sołtysom. 

Rafał Biały, Sołtys Sołectwa Sulejewo,  zapytał o możliwość rozbudowy i modernizacji wiaty 

przylegającej do sali wiejskiej w Sulejewie oraz zgłosił wniosek, aby autobus komunikacji 

publicznej także dojeżdżał do Sulejewa.  

 

Do wystąpienia Sołtysa Rafała Białego, niezwłocznie odniósł się Pan Wójt, m.in. wyjaśniając 

temat organizacji transportu publicznego. 

 

Następnie Radny Jacek Pawłowski zgłosił potrzebę wykoszenia poboczy i wycięcia topoli 

wzdłuż drogi od Ratowic oraz poprosił o wystąpienie do Powiatu Leszczyńskiego                    

z wnioskiem o wykonanie nawierzchni drogi na odcinku od Ratowic do Sulejewa. 

 

Następnie Agnieszka Pawlicka, Sołtys Wilkowic zapytała o możliwość wykonania                 

w Wilkowicach linii światłowodowej przed utwardzaniem dróg. 

Pan Wójt odpowiadając na powyższe wyjaśnił, że drogi będą utwardzane w tym roku, 

natomiast inwestycja światłowodowa - będzie za ok. rok, półtora.  

 

Innych zgłoszeń nie było.  

 

ad 21/ Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za 

przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie LXXIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

  

 

 
Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


